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PREDMET: Vijeinicka pitanja i inicijative sa 6. sjednice Opcinskog vijeia odrZane,
Dana 30.6.2021 . godine, dostavlja se.

U prilogu akta dostavljam Vam vijecnidka pitanja i Inicijative postavljena na 6.
sjednici Opiinskog vijeca odrZane, dana 30.06.2021. godine.

Odgovore na postavliena viiednidka pitanja i iniciiative potrebno .ie dostaviti
predsjedavajucoj Opiinskog viieca radi uvrStavanja u dnevni red naredne sjednice Opcipskog
vijeca.

S poStovanlenr.

DOSTAVLJENO:
l. Opiinski nadelnik.
2. U spis.
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BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
ZENI.KO-DOBOJSKI KANTON
OPCINA ZAVIDOVICI
OPCINSKO VIJECE
Broj :0 1 -04-l 606121 -AP-
Datum :3 0.6 .2021 . godine

VIJECNIiKA PITANJA I INICIJATIVE
sa 6. sjednice Opdinskog vijeda Zavidovidi odrZane 30.6.2021. godine

INICIJATIVA i VIJECNICKO PITANJE VIJECNIKA HARISA TIOOZIC:
Haris HodZid:
Predmet: Inicijativa zadono5enje odluke o produZetku rada uliine rasvjete u ruralnim
dijelovima Opdine Zavidovidi.
PoStovani.
na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opiinskog vijeca Zavidovici, u ime Kluba vijeinika
Socijaldemokratske partije BiH u Opdinskom vijecu Zavtdovici podnosim INICIJATIYTJ za
donoSenje odluke o produZetku rada ulidne rasvjete u ruralnim dijelovima Opcine Zavid,ovici.
U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana ovu Inicijativu dostavljamo u pisanoj formi sa

OBRAZLOZENTEU kako slijedi :

14.06.2021. godine na nalog nadelnika opiine Zavidovici izvrSeno je neopravdano skracenje
rada ulidne rasvjete na nadin da ista radi u periodu od 2l:00 - 24:00 h.
Instalacija ulidne rasvjete u ruralnim podrudjima opiine Zavidovici finansirana je, u velikom
sludaju, od strane samih mjeStana uz nametnutu obavezu opiine da odrZavanje ulidne rasvjete i
zamjena rasvjetnih tiiela bude o troSku gradana ruralnih podrurdja Sto vei predstavlia jedan vid
naknade ko.iu m.ieStani rniesnih zajednica placa.iu zaradjavne rasvjete. te dodatne naknade koje
opiina Zavidoviii planira nametnuti nisu opravdane.
U saop6enju opiinskog nacelnika o opravdanom skraienju rada ulidne rasvjete naveden je niz
netadnih konstatacija, a jedna od niih je ida je budZetomza202l. godinu predviden isti iznos
sredstava za potro5nju elektridne energije, kao i prethodne godine Sto je apsolutno netadno.
Nametnutim budZetom za 2021. godinu planski je smanjen transfer za finansiranje potroSnje
javne rasvjete sa 220.000,00 KM na 210.000,00 KM.
Pregledom potroSnje za prvih pet mjeseci 2021. godine moZe se planirati da ce prosjedna
godiSnja potro5nja rasvjete u tekucoj godini iznositi cca. 230.000,00 KM.
S toga u cilju osiguranja sigurnosti gradana u ruralnim podrudjima i rada javne rasvjete nuZno
je usvo.iiti odluku o produZetku rada ulidne rasvjete i vraianje na prethodno uspostavljeni
reZim.
Sredstva zarealizaciiu ove iniciiatir,'e predvid.ieti BudZetom opiine Zavidoviii za202l. godinu
kroz poveianje konta 61332913 lzdaci za .iavnu rasv.ietu - potroSnja elektridne energije sa

210.000.00 na 230.000.00 KM.
Za realizaci.iu ove inicijative zaduZuju se opcinski naielnik i nadleZne sluZbe da odmah, a

najkasnije po objavljivaniu zakliucka opcinskog viieia u SluZbenom glasniku opcine
Zavidovici, sprovedu ovu odluku.
S poStovanjem,

2
Opcina Zavidovi6i, Ulica Safoet-bega Ba5agica bro.f 9,72220 Zavidovi6i
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Predmet:VIJECNICKO pITANJE, dostavlja se.

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Opiinskog vijeia Zavid,ovici. kao vijeinik
opcinskog vijeia zavidovici postavljam sljedeie vijeenftko pitanje: Zasto se zakljudak
opiinskog vijeca Zavidoviii broj 0l -31-1346119-AP-7 od 16.06.2019. godine jos uvije[ nije
sproveo/realizovao?
ObrazloZenje:
MjeStani naselienog m.iesta Potkleie tra2e intbrniaciiu zaSto nadleZne opiinske sluZbe do danasnisu .ios uviiek niSta poduzele po pitaniu utvrilivania .iavnog inteiesa za nadogradnju idogradnju nekategorisanog puta u diielu naselia Ukevaie obzirom da je opiinsko vijeieZavidovicijos u 2019. godini usvojilo zakljucal kojim se prihvara inicijativa za utvrdiv-anjejavnog interesa, i dobijanja svih neophodnih dozvola na ime ove putne komunikacije.
Direktno pitanje:
Trazimo od nadlezne opiinske sluzbe da nam dostavi informaciju zasto se usvojena inicijativaiz 2019' za utvrdivanje javnog interesa imenovane putne komunikacije jos uvijek nijerealizovala i kada se moze odekivati utvrdivanje javnog interesa, zavrsetak investiciono-tehnidke dokume.ntacije, eksproprijacija zemljista i" dobij-anje ,uit 

'n"oft 
odnih dozvola zaputnu komunikaciju u naseljenom mjestu Ukevada?

Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj formi.
vijeinidko pitanje upucuje se nadieZnim opiinskiL sluZbama.
S poStovanjem,

VTJECNIdKO PITANJEVIJECNIKA RASIMA MTIJKIC:
Rasim Muikid:
Selamim i pozdravljam sve prisutne. medije i nase gledaoce, hoiu rei slusaoce. ovako htiosam da podnesem Iniciiativu vezanu za ova.i put o kome je bilo govora u prethodnimsjednicama' vezano zatai put, ulaz Dom ueeevlii. podnosim inicijativJ da se uradi projekat,dokumentaciia' poSto I2 godina vei stoji u ladicama taf neki Ide.fni projekat. znati,da se toodradi' Takode' zelio bi da ubrzam sa realizaci.lonr puta iircevine - Dom Mecevici, jer sredstvaima.iu na raiunu i nadelnik je to obeco. Samo bi zelio da to ubrzam. Toliko.

INICIJATIVA VIJECNIKA ADMIRA FOJNICA:
Admir Foinica:
Predmet:lnicijativa za oslobadanje od plaianja taksi za izgradnju prvog objekta individualnog

;:ffi:"1*":::t:H1''ka 
saglasnost. gradevinska dozv ota) za mlade-bratne parove do 35

PoStovani/a
na osnovu ilana 109' Poslovnika o radu opiinskog vijeia zavidovici, podnosim inicijativu zaoslobadanje plaiania.taksi za izgradniu.prvog ou;erta individualnog stanovanja (urbanistidkasaglasnost. gradevinska dozvolalza miade braine ;rr;;.d; 35 godina srarosne dobi.U skladu sa stavom 4' pomenutog ilana ovu Iniciiatir.,r-r closta'ljanr u pisanoj fbrmi.

OBRAZLOZBN.IP:
Svjedoci smo da nam unazad nekoliko godina mladi neprestano odlaze, svoj Zivot, formiranjeporo.dice nastavljaju van granica Bosne ihercegovin;,;;;ko od nas.opcina zavidovici treba da stoji na raspolaganiu mladima, da im pomogne u trenutku kada imje najteze, a zasigurno je to momenat kada p;;t'*";;ffi, ,ro;" stambeno pitanje.ovom inicijativom bicemo im podrska i pokazaii im aa * nu,n potrebni.
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INICIJATIVA VIJECNIKA ADIJA MAHOVAC:
Adi Mahovac:
Predmet: Irriciiativa za donoSenie odluke o sponzorstvu i flnansiraniu troSko va prijevoza za
gostujuce utakmice sportskog kolektiva - Zenski nogometni klub ..Kiiva.ia.. Zavidoviii.
dostavlja se

PoStovani.
na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opiinskog vijeia Zavidovic1 Klub vijeinika
Socijaldemokratske partije BiH u Opcinskom vijecu Zavidovici podnosi INICIJATIVU
zadonoSenje Odluke o sponzorstvu i finansiranju troSkova prijevoza za gostujuie utakmice
sportskog kolektiva - Zenski nogometni klub ,,Kriv aja" zavidovici.
U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana ovo Inicijativu dostavljamo u pisanoj formi sa

oBRAZLOznNlBtvt kako sl ijedi :

Zenski nogometni klub,.Krivaja" Zavidovici djeluje od 2018. godine i kao kolektiv su aktivni i
dosta uspje5ni. NaS grad i opiinu predstavljaju na najbolji moguii nacin a to pokazuju i
rezultati. U prethodne dvije godine su ostvarili veliki uspjeh u Omladinskoj ligi BiH (U - l5).
U konkurenciji od 19 najboliih ekipa u BiH zauzeli su 4. i5. mjesto. Takoder. ostvarili su i
zapaiene rezultate na Sportskinr igrama mladih sa osvo.ieninr drugim i trecim mjestom na
navou drZave BiH. I ove godine su se plasirali u tlnale Sportskih igara mladih. koje ce se
odr2ati u Sarajevu.
Shodno ostvarenim rezultatima imaju priliku udestvovati u Prvoj Federalnoj ligi BiH, ali istoj
neie mo6i pristupiti bez odgovarajuie finansijske podrSke. Uparav i clanice ZNt< X.rivaja. kao
sportski ambasadori opcine Zavidovicl zasluZuju podrSku i sponzorstvo kako bi i dalje imali
priliku da promoviSu svoj grad. Ne smijemo dozvoliti da se ugasi san ove djece.
S po5tovanjem,
Predsiedavaiu6a Opdinskos viieda:
Nakon postavljenih vijecnidkih pitanja i inicijativa prelazimo na usmene odgovore po
vijeinidkim pitanjima ukoliko ih ima. Da li ima?
Ne. Prelazimo na odgovore sa 3. sjednice Opiinskog vileia Zavidoviii odrZane 11.5.2021.
godine.
U skladu sa dlanovima 88. i 89. Poslovnika o radu Opcinskog vi.leia Zavidoviii. moZete
izraziti da ste zadovoljni, niste zadovolini. postaviti dopunsko pitanje ukoliko ga imate.
U skladu sa dlanovima 88. i 89. Poslovnika o radu Opcinskog vijeia Zavidovici, moZete
izraziti da ste zadovollni. niste zadovolini. postaviti dopunsko pitanje ukoliko ga imate.
Ieor Sim5id:ne.
Predliedavaiuda Op6inskoe viieda:Da li imate dopunsko pitanie?
Ieor Sim5id: da. Kako mislite sa 3. Sa 4.
Predsiedavaiuda Opdinskos viieda: prvo sa 3. Imali ste.iedno pitanje sa 3. na ko.ie Vam nije
bio dostavljen odgovor.
Igor Sim5id:nisam zadovoljan, al necu to obrazlagat. Sa 4.
Predsiedavaiuda Opdinskos viieda: gospodin Rasim Mujkii. Pitanje sa 3. sjednice.
Rasim Muikid: Zadovoljan.
Prelazimo na odgovore sa 4. sjednice Opcinskog vije6a Zavidovicj odrZane 28.5.2021. godine.
Zahid Avdiievi6: zadovol jan.

ilf,,LGttdr r.d"voljan.
Asim Sinanovid: zadovoljan.
Amer Avdiievid:zadovoljan._-
Semsudin Skeiid: zadovoljan.
Adi Mahovac:lmam dopunsko pitanie.
Ovako..ia sam postavio pitanie. Bila su dva vi.iecnidka pitanja. Zelint odgovor po vijeinidkom
pitanju koie sanr postavio Invalidski odbo.ikaSki klLrb. gdje smo dobili infbrrnaci.iu da Invalidski

4
Opcrna Zavidovici. Lllica Satvet-hcga []aSagica bro.l 9. 72220 Zavidovici
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odbo.ikaski klub iz sredstava dobio 2000, kao Transfer i da nisu nije mi jasno objaSnjeno
koliko koliko ih sleduje. Tamo smo rekli da se to poveialona l}yo, sa 5 na 10, al to je iz
BudZeta koji je bio 2019.2020. koji je iznosio za sportske klubove 235000. ove godine je
nametnutim BudZetom to je nekih 45.000 mislim i tu se povedalo na l0 % Sto u konadnosti
iznosi smanjenje Budzeta za Invalidski odbo.ikaski klub i zetlm direktno pitanje da se odgovori,
kolko taj klub moZe da ocekuje podr5ke i da bi oni mogli znat da li se ubpie mogu takmiditi u
Premijer ligi u Bosne i Hercegovine. Hvala
Erna Merdid SmailhodZid: Djelimidno zadovoljna. Imam dopunsko pitanje. Sto se tide mogpitanja vezano.ie za Centovu prodavnicu, menile u odgovoru navedeno da je 21.4. Op6inaZavidovici primila obavijest da je kao vlasnik ientrove"prodavnice dulna poduzeti mjere uskladr-r sa miSlienienr ko.ii .ie dao inspektor gospoda Alnra orneragii. Medutim. ni.ie miodgovoreno kada se planira realizovati buduci ,ta ie proslo vise od 2 

"mjeseca. 
dakle kako .leopiina primila tu obaviiest. nredutinr kada ce se realizovati to sto je dato misljenle inspektora?Ieor simsid:ne. Postavio sam znadi dva pitanja. Jedno se tiie oglasnih infbrmativnih mjesta napodrucju opcine koje nisam dobio. Samim time ne mogu se ni oditovao jesam li zadovoljan. Adrugo se tide realizacije Inicijative za stambeno zbrinj"avanje mladih bradnih parova odprilikenesto slidno Sto je sada kolega Fojnica predloZio. I zamolio bi stvarno sluzbe iii vee ko pise danas prestaju prestane vrijedati ovdje intelegenciiu mislim. Zamislite odgovora na pitanje,ovako' moram biti.grub, kaze iniCijativa je prihvatljiva, ali neprovodivi. Ko vas pita jelprihvatljiva' Prihvatio je organ. Ima svoje 4lsenie imu srs ostalo i tako dalje. Neku Strategijumi spominjete ovdje omladinske politike gdje se tsiguravaju sredstva za stanove, nide veze. Nepise tamo' Sljedeia stvar, skromne buddzitrt . rnog"reno.ii lokulrog nivoa viasti nisu dovoljneza implementiranje ovakve jedne, imamo veii BudZet i od opiine Maglaj i zepde koji suizdvojili po 47'500 maraka i realizovale znadi sa rim svo;im ikromnim-budzetima. Eto, miimamo l2 miliona. pa mi nismo skromni. Hvala.

igdav4iuda Orrdinskoe viieda: II,,.ala i,anr lijepa. Prelazinto na odgovore sa 5. sjedniceOpcinskog vileia Zavidovici octrZ_ane :0.5.202 L godine.
Haris HodZid : zaclo r..ol.j an.
Aidin Polid: Imam dopunsko pitanje. Po5tovano Radno_ predsjednistvo. postovane kolegevijeinici, kolegice vijeinice, sve vas srdadno porarauljam. Imam tri pitanja. Sa prvim pitanjemnisam zadovolian, odnosno postavljam dopunsko pi,un;., dal moze siuzba da uputi dopisTelemahu' datraLi informaciju o izvldenim'radovima, o nudrornom organu. te po moguinostida se dostavi odobrenje o izvodeniu radova ili Ugovor da imamo ,iid u uslove izvodenjaradova i uvid u obavezu saniranja nastale stete. Radise o putu odnosno o nastalim stetama naputu od Sinanoviia do Mahoja nako.n prokopavanju, tdno.ro poruguniu optieke tase zaTelemah' PriloZen je ovdje i odgovor aktasluZbe, oarorno inspektora gradevinskog inspektorai to je uredu, al ovo se radi direktno da dobijemo i"fo..;;i;u oa reremaha. Hvara.Er_4q Merdid Smailhodiid: zadovolj na.

Adi Mahovac:nisam zadovoljan. Imam dopunsko pitanje. Nisam zadovoljan Bilo je vijeiniikopitan'ie: "zasto nema prenosa sJednice opcinskog ,i..u direktnog emitouanla. obavijesti,snimaka u skladu sa ugovorenim obavezama elektronskih medij a angaLovanih zapruzanje oveusluge' Tu se odgovorilo da .ie to promiienieno nekim Ugovorom odjednom. Ja ne znam,pitanie' kada -ie i zasto proniiienien'ta.i Ugovor i zasto se torika sredstva izdvajaju za Smart

i.]:l',r"{:.:*,i:,1r-"1:,t.,: 
,o uvistit,tiir ;O"O marrto Lorro koStapgnos iedne sjednice. ZaSto ikada je promijenjen raj Ugovor i da ri ce se izmijeniti ud;"-ffig;;lJffi'r1;,?:;,i

$::i j loj,.--.1-._T :, T "_r l u d i re k tn o nl pre n o s u a u p, ot ffiff ,o il ffi [tu- ; ;. H va r azadovoljan 
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Zahid Avdiievid: zadovoljan.
ZAPISNIK SA.TNIO QVTERAV4SEIBETAR ovJasmin Sogolj, dipl. pravnik
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BOSNA I HIIRCEGOVINA

F'EDERACIJA BOSNE I HBRCEGOVINT|,

OPCINA ZAVIDOVICI

OPCINSKO VI.TEEE ZAVIDOVIC'I

n/r. gda.Erna Merdid-SmailhodZid, predsjedavajuda

predmet: Inicijativa za donolenje odluke o produZetku rada uliine rasvjete

u ruralnim dijelovima Opdinc Zavidovidi.

PoStovani,
na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opcinskog vije6a Zavidovici, u ime

Kluba vije6nika Socijaldemokratske par"tif e IliH u Opdinskom vijecu Zavidovici

podnosim INICIJA'I'iVtJ za ddnoienie odluke o produZetku rada'ulidne rasvjete

u ruralnim dijelovima Op6ine Zavidovici.
U sklaclu sa stavom 4. pomenutog dlana ovu tnicijativu dostavljamo u pisanoj

formi sa

OBRAZLOZENTEM kako sliiedi :

ir

14.06.2021. godine na nalog nadelnika opiine Zavidovici izvr5eno .ie
neopravdano skradenje rada ulidne rasv.iete na nadin da ista radi u periodu od

2l:00-24:00h.
Instalacija ulidne rasvjeta u ruralnim podrudjima opcine Zavidovici f lnasnirana.ie,

u velikom sludaju, od strane samih m.ieStana uz nametnutu obavezu opiine da

odraZavanie uli|ne rasv.iete i zam.jena rasvjetnih tijela bude o tro5ku gradana

ruralnih podrudj'a:5to vec prcclstavlja.ieclan vid naknade koju mje5tani mjesnih

za.iednica placaju za rad jarrne rasvjete, te dodatne naknade koje opcina Zavidovici

planira nametnuti,-ni su-opravdatte.

U runp6€hig Op6isgfiog nacelnika o opravdanom skracenju rada ulidne rasvjete

nauedln 3e"ni}Tfitadnih konstataciia, a.iedna od njih.ie i da je budZetom za202l .

godinu predviden isti iznos sreclstava za potroinju elektirdrte energiJe kao i

firethddne godine sto je apsolutno netacuo. Namettrutim budZetonLz.a '2021.

godinu planski je smanien transfer za finansiranje potro5nje javne rasv.iete sa

220.000,00 KMsna2 I 0.000,00 KM'

Opiinska organiraciia SDP BiH Zavldouidi

Sekretariiat: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(rgrada,,Stare oP cirre'')j 
72220 Zavidovici
Bosna i HerceSovina

On urn xcxa opra H,434 qnia Cfl ti 6r'r X 3a e HAo s Nh kt

Tel: +387 (0) 32 879-040

Fax: +387 (0) 32 879-040

Fmail: sig rdic i@-Uih'nS*,.!la

ptvw-,td,it.li,
faceboo lc com/sdPbih

faceb ook.com/sdPbih zavidovici

.
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Datum: 25.06.2021.godine
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Socrlaldemokratska partlla Bosne i Hercegovine

Coq*i&rlflet*oltfatora naprria 6ocre r'r Xepqeroarue

sloboda, jednakost, solidarnost

pregledom potrosnje za prvih pet mjese c\.2021.' godine moze se planirati da ce

prosjedna godisnja potro5nja rusrjeie u teku6oj [odini iznositi cca' 230'000'00

KM' 
.:^-.-^-:^.,ir,,r.rnncfi,rrqr{nn, lr rllrz I i rada javne

Stoga,uciljuosiguranjaSigurnostigradanaururalnimpodrudjima
rasvjete nuzno je fsrojiti odiuku o pirduzerku rada ulidne rasvjete i vraianje na

prethodno usPostavljeni reZim'

, sredstva za.tpai?Taciju ove inicijative predvidjeti Budzetom op6ine 7'avidov\ci za

Z,ZLgodinu'kroz povecanje konta OillZ')t j tzclaci za javnu rasvjetu-potroinla

.f.f.rtlen. energije sa 210'000,00 na 230'000'00 KM'

zarealizaciju ove inioijative zaduZuju se opiilski nadelnik inadlezne sluzbe da

odmah, a najkasn,j. po objavliivaniu zakliudka opdinskog vifeca u sluZbenom

glasniku np"in. Zavidovi6i, sprovedu ovu odluku'

S poitovanjem,

Vijecnik SDP

l-laris Hod2ic, dipl.oec

:"i

1i};"'t' .:^ '"rt35r+

.lli,.$oi#-

u OV Zav

Optinska organizaciia SOP BiH Zavidorridl
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$SDP
Socij aldenrokr a ts ka par t ija Boent i Hercegovi ne

Coqxian,qer*o{parcra naprnia Socne r Xepqeroan te

sloboda, jednakost, solidarnost

., 
BOSNA I IIERCEGOVINA

FEDERACTJA BOSNE I TIERCEGOVIN[]
OPCINA ZAVIDOVICI

OPCINSKO VI.IECE ZAVIDOVICI
n/r. gda. llrna-Merdi6 SmailhodZid, predsjedavajuda

Predmet: VIJECNIe KO PIT'ANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. poslovnika o radu op6inskog vijeca Zavidoviii, kao vijednik Opcinskog

viieca Zavidovici postavljanr sljedece vijecnidko pitanie; Za5to se zakljudak Opdinskog vijeia

Zavidovici bro.i 0l -31-1346119-AP-7 od 26.06.2019. godine.ioS uvijek niie sproveo/realizovao ?

ObrazloZenje:

Mje5tani nase[ienog nrjesta Potklede traZe intbrmaciiu za5to nadleZne opiinske sluZbe do danas nisu.ioi

,ri;.t nista poduzele po pitaniu utvrdivaniu javnog interesa za nadogradnju i dogradnju

nekategorisanog pgta u dijelu naselia LJkevade obzirom da.ie Opriinsko vijeca ZavidovicijoS u 2019'

godiniusvo.iilo 2akliudak ko.iirn se prihvatila iniciiativa za utvrdivatr.ie.lavnog interesa, idobiianla svih

neophodnih dozvola na ime ove putne kornunikaciie.

Direktno pitanie:

TraZims od nadleZne opcinske sluZbe da nam dostavi infbrmaciju za5to se usovjena iniciiativa i2.2019.

za utvrdivanje javnog interesa imenovane putne komunikaciie.ioS uvi.iek nije realiz-ovala i kada se tttoZe

oeekivati utvrdivapje javlog interesa, zavrietak investiciono+ehnidke dokuntentacije, ekspropriiaciia

zemlji5ta idotrilanle svih neophoclrfih clozvala za putnu komunikaciju u naselienoln m.iestu Ukevada ?

Od nadleZnih zahtijevam jasnc odgovore u pisant-rj fbrrni.

Vijednidko pitanje upucuje sc nadleZninr opcinskirn sluZbama.

S poStovanjern,

,ff-\',1. *'i'.i ,';ffi'"
.,rn'Iffir.i'F

Haris Hodiii, dipl.oec

, ,.t,

Opiinska organizacija SDP BiH Zavidovidi Onurrmxcxa opraHn3aqnja C[f1 6nX 3aera4os]rhm

Sekretariiat Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(rgrada,,Stare opcine" )

72220 Zavidoviil
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 (0) 32 879-040

Far: +387 (0) 32 B79'040
E-mail: 5dp/d (i$l!.1f 1 r1t1!,i1.t
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fa ceb oo k.com/:dPbihzavidovic
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i n/r. gda. Erna Merdii Smailhodiii, predsjedavajuia

,

predmet: lnicijativa za oslobadanje od pladanja taksi za izgradnju prvog

objqkta i nd ivid ua I nog sta nova nja (u rba n istidka sa gla snost, gradevi nska

dozvola) za mlade bradne parove do 35 godina starosne dobi.

PoitorunTu,

na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opiinskog vijeia Zavidoviii,podnosin:

inicijativu za oslobadanje plaianja taksi za izgradnju prvog objekta

individualnog stanovanja (u'rbanistidka saglasnost,gradevinska dozvola) za

mlade bradne parove do 35 godina starosne dobi.

U skladu sa stavom 4.pomenutog dlana ovu lnicijativu dostavljam u pisanoj

formi.

OBRAZLOZTUT :

Svjedoci smo da nam unazad nekoliko godina mladi neprestano odlaze,svoj

.. Iivot,formiranje porodice nastavljaju van granica Bosne i Hercegovine, daleko

ed nas. tl

Opiina Zavidoviii treba da stoji na raspolaganju mladima,da im pomogne u

trenutku kada im je najteZe,a zasigurno je to momenat kada prvi puta

riieSavaju svoje stambeno pitanje.

Qvom ln,icijativom biiemo im podr5ka i pokazati im da su nam potrebni.

Zmridoviii : 30.6.2021e.

t:,,

Samostalni vijeinik u OV-u

fraarc*tA,-

Fojnica Admir



$W Socijaldemokratska partija Bosne i Hercegovine
Coquiangeirortparcxa naprnia Socxe r Xepqeroenxe

sloboda, jed nakost, solidarnost

Datum: 3 0.0 6.2021. god ine
BOSNA I HERCEGOVINA

F'EDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
OPCINA ZAVIDOVIEI

OPCINSKO VIJECE ZAVIDOVICI
n/r. gtla. Itrrna Merdid SmajlhodZi6' predsjedavaju6a

Predmet: Inicijativa za dono5enje Odluke o sponzorstvu i finansiranju tro5kova prijevoza za gostuju6e utakmice sportskclg

kolektiva - Zenski nogometni klub ,,Krivaj a" Zavidovidi, dostavlja se

PoBtovani,

na osnovu dlana 109, Poslovnika o radu Op6inskog vijeda Zavidovidi, Klub vije6nika Socijaldentokratske partije BiH u

Op6inskom vijeiu Zavidovidi podnosi INICIJATIVU za dono5enje Odluke o sponzorstvu i finansiranju tro5kova priievoza

za gostuju6e utakmice sportskog kolektiva - Zenski nogometni klub ,,Krivaj a" Zavidovi|i.

U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana ovu Inicijativu dostavliamo u pisanoi formi sa

oBRAzLoZrN.lnu kako slijedi

Zenski nogometni klub,,Krivaja" Zavidovi6i dj'eluje od 2018.godine ikao kolektiv su aktivni idosta uspje5ni. NaS grad i

op6inu predstavljaju na najbolji mogu6i nadin a to pokazuju i rezultati. tJ prethodne dvije godine su ostvarili veliki ttspie [r rr

Omladinskoj ligi BiH (U-15). tl konkurenciji od 19 najboljih ekipa u BiI{ zauzeli su 4. i 5. mjesto. Takodcr, ostvarili su i

zapaLene rezultate na Sportskim igranra mladih sa osvojenim drugim i tre6im mjestom na nivou drLave BiH. I ove godine

su se plasirali u finale Sportskih igara mladih, koje 6e se odrZati u Sarajevu.

Shodno ostvareninr rezultatirna imaju priliku udestvovati u Prvo.i Federalnoj ligi BiH, ali istoj ne6e rno6i pristupiti bez

odgovaraju6e finansijske podr5ke. Uprava i dlanice ZNX tcriva;a, kao sportski arnbasadori opiine Zavidovili, zasluZuju

podr$ku i sponzorstvo kako bi i dalie imali prfliku da pronrovi5u svoj grad. Ne smijemo dozvoliti da se ugasi san ove d.iece.

S po5tovanjem,

Klub vijedrtika

SDP Biti u OV Zavidovi6i

/_L^ /,i,'l
Opcinska organizacija SDP BiH Zavidovidi Onurnncxa opraHh3aqnia CAII 6rX 3aar4oauhu

Sekretarijat: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb

'i rYli^ ;"ll,ir 
e o P i i n e " )

Bosna i Hercegovina

Tel: 1387 (0) 32 879 040

Fax: 1387 (0) 32 879-040
E-mail: sdpzdici@bih.net.ba

yy,1ryr47,.sdp ltl
f acebook. com/sd pbih

facebook.com/sdpbihzavid ovici


